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PROCES – VERBAL 

 

 

 

 

          Încheiat azi 26 08 2024 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, care a 

avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, convocare 

care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  29 iulie 2024; 

2. Alegere președinte de ședință;  

         3. Proiect hotărâre  aprobare execuție bugete locale trimestru II/2024 - primar; 

         4. Proiect hotărâre aprobarea sumei de 29. 938,52 lei Parohiei Tutana – primar; 

5. Proiect hotărâre privind gestionarea câinilor fără stăpân - primar; 

         6. Proiect hotărâre  aprobare preț lemne pădure comunală - primar; 

7. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi toți  cei 15 consilieri în funcţie.  

         Pentru şedinţa ordinară de astăzi şi următoarele două luni preşedinte de şedinţă 

a fost ales de toţi consilierii prezenţi, domnul consilier Anghel Dan şi a fost adoptată 

hotărârea nr. 20.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul-verbal 

al sedinței ordinare din  29 iulie 2024, toţi consilierii prezenţi fiind de acord cu acesta 

şi  pe marginea lui nu s-au purtat discuţii. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare execuție 

bugete locale trimestru II/2024 - primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe 

marginea lor   se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Voica Costel arată următoarele: 

          - în anul 2022 Consiliul Local Băiculești a adoptat hotărârea nr. 22 din 27 05 

prin care se aprobă indicatorii tehnico – economici pentru obiectivul “Modernizare 

drumuri comunale “  în sumă de 5.862.479,59 lei, dar a constatat din actele studiate 

că suma este mai mare și nu are aprobarea consiliului local, întreabă de proceduri și 

contractul încheiat. Răspunde d-na Popescu Monica, consilier achiziții publice că a 

fost procedură simplificată în SEAP; 

          - se poartă discuții asupra lucrărilor făcute pe drumurile locale; 
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          - concluzionează că nu sunt diferențe între lucrările realizate și plățile efectuate. 

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toți cei 15 

consilieri prezenți, devenint hotărârea nr. 21. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobarea sumei de 

29.938,52 lei Parohiei Tutana – primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe 

marginea lor  se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consiler Costin Gheorghe solicită să fie prezentată o situație cu sumele 

alocate bisericilor de pe raza comunei în mandatul 2020 - 2024.  

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toți cei 15 

consilieri prezenți, devenint hotărârea nr. 22. 

         Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre privind gestionarea 

câinilor fără stăpân - primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor   se 

poartă  următoarele discuţii: 

         Primarul comunei arată că, contractul de prestări servicii pentru gestionarea 

câinilor fără stăpân, se va încheia după ce se vor solicita mai multe oferte. 

         Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toți cei 15 consilieri 

prezenți, devenint hotărârea nr. 23. 

         Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare preț lemne 

pădure comunală - primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite 

şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor   se poartă  

următoarele discuţii: 

          D-l consilier Voica Costel arată, comisia economică a acordat aviz favorabil cu  

următoarele amendamente: 

          Amendamentul nr.1. 

          Preţul de vânzare  al materialului lemnos din pădurea comunală să fie de:  

          -  400 lei / m.c. pentru lemn de esenţă tare, buștean cu diametru de peste 24 cm; 

          -  250 lei / m.c. pentru lemn de esenţă tare, buștean cu diametru de sub 24 cm, 

sau lemn uscat; 

          -  300 lei / m.c. pentru lemn de esenţă moale; 

          Amendamentul nr.2 

          Verificarea sortării lemnului, în rampă, cât  și verificarea condițiilor 

materialului lemnos din teren, se va face de o comisie din care să facă parte și câte un 

consilier local din fiecare formațiune politică a actualului consilului local.  

           D-l consilier Floarea Ion solicită să se prezinte APV-urile întocmite. 

           D-na consilier Deaconu Georgeta solicită să se prezinte prețul de plecare al 

materialului lemnos. 

           D-l consilier Dumitrescu Ion propune formarea unei comisii care să asiste la 

cubarea și vinderea materialului lemnos. 

          D-l consilier Costin Gheorghe propune ca sumele dintre lemnul de esență tare 

și cel de esență moale să nu aibă o diferență așa mare și să fie vândute și crengile la 

un preț mai mic ca să nu mai fie luate numai de anumite persoane.   
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           Se propune amânarea proiectului pentru întocmirea unor amendamente clare, 

propunere care a fost aprobată de toți consilieri prezenți.   

 

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

         Primarul comunei propune ca punctul diverse să înceapă cu discuțiile privind 

rețeaua școlară. 

          D-l Popescu Mugurel, reprezentantul unui grup de părinți, arată că mutarea 

ciclului primar de la Școala Valea Brazilor la Școala Tutana nu este oportună. 

          D-l consilier Costin Gheorghe arată următoarele: 

          -  rețeaua școlară pentru anul școlar 2024-2025 a fost aprobată prin hotărârea 

nr. 3/29 01 2024 a Consiliului Local Băiculești cu 14 voturi pentru și o abținere, 

ținând cont de adresa nr.15420/5/28 12 2023 a Inspectoratului Școlar Județean 

Argeș prin care s-a comunicat că prin hotărârea consiliului de administrație al 

Inspectoratului Școlar Județean Argeș nr. 417/28 12 2023 s-a acordat avizul 

conform; 

          - situația actuală, de mutarea ciclului primar de la Școala Valea Brazilor la 

Școala Tutana, nu corespunde cu  hotărârea nr. 3/29 01 2024 a Consiliului Local 

Băiculești și nu poate fi aplicată; 

           - la ședința cu păriții ținută la Școala Valea Brazilor, din data de 18 08 2024, 

nu au fost convocați toți părinții care au copiii la această școală în clasele I-VIII. 

          D-l Stoican Ion, cetățean din satul Tutana, arată calitatea bună a procesului 

instructiv-educativ desfășurat la  Școala Valea Brazilor. 

          D-na Bodescu Ileana, director Școala Băiculești, arată următoarele: 

          - nu cunoaște subiectul discuțiilor din Consiliul Local Băiculești; 

          - prezintă ordinul privind rețeaua școlară și explică anumiți termini și anume 

"rețea școlară", "structură școlară". 

          La solicitarea d-lui consiler Costin Gheorghe, secretarul general al comunei, 

prezintă etapele procesului de elaborare a hotărârii nr. 3/29 01 2024 a Consiliului 

Local Băiculești privind rețeaua școlară pentru anul școlar 2024-2025. 

          În concluzie d-na Bodescu Ileana, director Școala Băiculești, afirmă că, în 

urma discuțiilor cu părinții elevilor celor două școli Tutana și Valea Brazilor, s-a 

decis ca învățământul primar să funcționeze la Școala Valea Brazilor și 

învățământul gimnazial să funcționeze la Școala Tutana. 

          D-l consilier Mateescu Daniel aduce în discuție problema stringentă a 

transportului școlar.  

          În continuare se poartă discuții privind lipsa apei potabile pe raza comunei 

Băiculești. 

          D-l Stoica Bogdan, cetățean din satul Băiculești, arată următoarele: 

          - prezintă o schiță privind conducta rețelei de apă; 

          - afirmă că în curând contractul de furnizare a apei potabile cu  cu S.C. 

Aquaterm Ag 98 S.A. se va încheia; 
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          - vine cu propuneri de îmbunătățire a rețelei de apă potabilă pe strada Vișii, 

respectiv de montare a unor bazine de menținere a apei. 

          D-l  consilier Bănică Liviu-Corneliu, arată că în ședința ordinară din data de 

29 07 2004  a Consiliul Local Băiculești a propus montarea de apometre la intrarea  

 

 

în fiecare sat și la limita proprietății cetățenilor pe domeniul public, pentru a se 

reduce consumul de apă. 

           D-l Crai Ovidiu, cetățean din satul Băiculești, arată următoarele: 

           - arată că apa curge la rețeaua publică doar între orele 11,50 – 5,00; 

           - solicită informații privind lucrările la rețeaua de canalizare, această 

investiție este irelevantă atâta timp cât nu beneficiază de apă potabilă. 

           D-l Joița Ilie, consilier personal al primarului, prezintă proiectul demarat 

privind bazinele de captare a apei potabile.  

           Se poartă discuții asupra unui serviciul public de apă-canal pe raza comunei 

Băiculești. 

         D-l consilier Floarea Ion arată următoarele: 

         -  solicită ca la sedința ordinară din luna septembrie să fie invitată o persoană 

de la S.C. Aquaterm Ag 98 S.A, care să răspundă cu claritate acestei probleme 

stringente a apei potabile pe raza comunei Băiculești; 

          - propune ca persoanele care beneficiează de ajutor social conform Legii 

416/2001 să execute orele de muncă prevăzute de lege pentru a strânge și gunoaele 

de pe raza comunei Băiculesti, în special în zona Drujanca. 

          D-l consilier Dumitrescu Ion propune modificarea funcționării iluminatului 

public și anume de la 20,30 la 6,30. 

          D-na consilier Cimpoca Cristina arată următoarele: 

          - solicită ca indicatorul rutier din zona Dispensarului uman, la trecerea de 

pietoni să fie reabilitat; 

          - propune ca plantele tuia din curtea primăriei să fie supuse unei tualetări 

adecvate. 

          Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va  

avea loc pe data de 23 09 2024, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  26 august 2024; 

2. Proiect hotărâre atribuire temporară contract delegare salubrizare – primar; 

3. Proiect hotărâre  aprobare rectificare buget local- primar; 

4. Proiect aprobare preț lemne pădure comunală - primar; 

5. Proiect hotărâre  hotărâre stabilire salarii aparat specialitate primar  - primar; 

6. Diverse. 

 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

                 DAN  ANGHEL                                       ION SERGHIE   


